
RADA GMJNY 
CEWICE 

Protokół  Nr XXIXI2O21 
z sesji Rady Gminy Cewice 
w dniu 13 września 2021 r. 

Obecni na sesji:  
- radni wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Zastępca Wójta Gminy Cewice, Sekretarz Gminy, 

- Skarbnik Gminy Cewice, 
- Sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście, 
- radca prawny, 
- protokolant. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  
wszystkich zebranych i otworzył  XXIX sesję  Rady Gminy Cewice. W dalszej 
kolejności Przewodniczący Rady stwierdził  prawomocność  obrad, ponieważ  
obecnych było 14 radnych. Nieobecna radna M. M. 

Ad. 2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  
następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu bez odczytywania z ostatniej sesji Rady Gminy 

Cewice w dniu 09.08.202 1 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2021, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miejscowości 
Maszewo Lęborskie 
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a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miejscowości 
Bukowina 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryfy za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków na terenie gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 

c) opinie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska, 

d) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie Gminy Cewice" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 

c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta 

Gminy. 
1 O.Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 

b) pozostałe informacje. 
11 .Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
12.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
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13 .Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
14.Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy - Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś  
chciałby zgłosić  uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Nikt nie zgłosił  wniosków i uwag do porządku obrad XXIX sesji Rady Gminy 

Cewice. W związku z tym Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie 

odczytany porządek obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad XXIX sesji Rady Gminy Cewice, radni głosowali 

w następujący sposób: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XX VIII sesji 
sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  przesłany 
wszystkim radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony był  
do wglądu w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2021. 
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Pani Skarbnik udzieliła wyjaśnień  do uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Następnie omówiła 
autopoprawki w 1 przedstawionej uchwały: 

w pierwotnej wersji 1 brzmiał  w następującej treści: 

W uchwale Nr XXII/201/2020 Rady Gminy Cewice z dnia 17 grudnia 
2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Cewice na 2021 rok 
wprowadza się  następujące zmiany: 

1. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 1 do niniejszej 

uchwały, ustała się  dochody budżetu w wysokości 53.724.467,39 zł, w tym: 

1) dochody bieżące w wysokości 51.432.697,24 zł. 

2) dochody majątkowe w wysokości 2.291.770,15 zł. 

2. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 2 do niniejszej 

uchwały, ustała się  wydatki budżetu w wysokości 57.827.092,20 zł, w tym: 

1) wydatki bieżące — 50.748.412,56 zł, 

2) wydatki majątkowe — 7.078.679,64 zł, 

a) zadania inwestycyjne roczne w wysokości 4.122.929,64 zł  zgodnie 

z załącznikiem nr 3 do niniej szej uchwały, 

b) zadania inwestycyjne ujęte w wykazie przedsięwzięć  w ramach 

wieloletniej prognozy finansowej w wysokości 2.955.750,00 zł  zgodnie 

z załącznikiem nr 3a do niniejszej uchwały. 

3. Załącznik nr 7 otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 4 do 

niniej szej uchwały. 

. po zmianach 1 nadano następuj ącą  treść: 

W uchwale Nr XXII/201/2020 Rady Gminy Cewice z dnia 17 grudnia 
2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Cewice na 2021 rok 

wprowadza się  następujące zmiany: 

1. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 1 do niniej szej 

uchwały, ustala się  dochody budżetu w wysokości 53.773.967,39 zł, w tym: 

1) dochody bieżące w wysokości 51.432.697,24 zł. 

2) dochody majątkowe w wysokości 2.341.270,15 zł. 
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2. W wyniku dokonanych zmian, stanowiących załącznik nr 2 do niniejszej 

uchwały, ustala się  wydatki budżetu w wysokości 57.876.592,20 zł, w tym: 

1) wydatki bieżące — 50.748.412,56 zł, 

2) wydatki majątkowe — 7.128.179,64 zł, 

a) zadania inwestycyjne roczne w wysokości 4.172.429,64 zł  zgodnie 
z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały, 

b) zadania inwestycyjne ujęte w wykazie przedsięwzięć  w ramach 

wieloletniej prognozy finansowej w wysokości 2.955.750,00 zł  zgodnie 

z załącznikiem nr 3a do niniejszej uchwały. 

3. Załącznik nr 7 otrzymuje brzmienie określone w załączniku nr 4 do 
niniejszej uchwały. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Adrian Wenta przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 
pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Pan Wójt omówił  kwestie związane z zasadnością  nie wyodrębnienia funduszy 
soleckich na 2021 r. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały z uwzględnieniem 
autopoprawek zgłoszonych przez Panią  Skarbnik: 

S 
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za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad. 5 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 6 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 
miejscowości Maszewo Lęborskie. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Zgłosił  
również, że na wniosek mieszkańców w omawianej uchwale należy zmienić  
nazwę  ulicy z: „Skalna" na „Lazurowa". 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady zapytał  się, czy przy omawianej drodze znajduję  się  tylko 
jeden właściciel nieruchomości. 

Pan Wójt poinformował, że tak. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały z uwzględnieniem nazwy 
ulicy: „Lazurowa": 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad.6 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 7 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 
miejscowości Bukowina. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 
uzasadnienia, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 7 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 7 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryfy za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków na terenie gminy Cewice. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 

uzasadnienia, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 8 

Pan Wiesław Keller - Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 8 porządku 
obrad: podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
Gminy Cewice". 
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Pani Ewa Maszota - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach 
udzieliła wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie uzasadnienia, które 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady zapytał  się, czy stawki stypendiów szkolnych są  inne niż  
w poprzednim regulaminie. 

Pani Maszota wyjaśniła, że tak i są  one zróżnicowane w zależności od dochodu. 

Pan Keller zapytał  się  również  o konsekwencje zmiany stawek stypendiów 
w budżecie gminy. 

Pani E. Maszota poinformowała, że wysokość  stypendiów nie wpływa na budżet 
Gminy, gdyż  środki na ten cel dopasowywane są  w zależności od ilości 
złożonych wniosków. Corocznie ilość  składanych wniosków zmniejsza się  z 
uwagi na to iż  podwyższono płace minimalną  i spora liczba mieszkańców nie 
kwalifikuje się  już  do tego rodzaju pomocy. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad.9 

Wójt Gminy Cewice na początku poinformował, że uchwały z ostatniej sesji 
zostały przekazane do organów nadzoru, które nie wniosły uwag. Następnie 
przedstawił  blok informacyjny na poniższe tematy: 

• realizacja inwestycji na terenie Gminy Cewice, 

• przegląd dróg na terenie Gminy Cewice, 

• Dożynki Powiatowe na terenie Gminy Cewice. 
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Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęły żadne opinie i wnioski komisji stałych Rady Gminy. Następnie złożył  
podziękowania za organizację  Dożynek Powiatowych na terenie Gminy Cewice. 

Ad. 11 

Radna M. Reclaf zgłosiła konieczność  remontu drogi 212 szczególnie przy 
„Delikatesach" w Cewicach. 

Pan Wójt poprosił  o pisemną  prośbę  w tej kwestii. Omówił  również  kwestię  
remontu drogi wojewódzkiej w Łebuni. 

Radny Adrian Wenta przedstawił  blok informacyjny na temat remontów dróg 
powiatowych: w Dziechnie, w Siemirowicach, w Unieszynie, w Kamieńcu i 
Unieszynku. 

Wiceprzewodnicząca Rady - Pani M. Reclaf złożyła w imieniu Rady Gminy 
Cewice Życzenia urodzinowe dla Przewodniczącego - Pana Wiesława Kellera. 

Wójt Gminy również  przyłączył  się  do życzeń  dla Przewodniczącego Rady 
Gminy Cewice. 

Pan W. Keller podziękował  za składane Życzenia. Następnie miał  pytania 
odnośnie transportu kruszywa w Oskowie. 

Pan Wójt poinformował, Że remont mostu w Oskowie ma być  w gestii firmy, 
która transportuje w tym miejscu kruszywa. 

Pan Keller miał  pytania odnośnie niewłaściwego remontu drogi wojewódzkiej 
przy posesji mieszkańców Łebuni. 

Pan Wójt wyjaśni te kwestię. 

Ad. 12 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  
zgłaszanych na poprzedniej sesji, nie było również  na nie odpowiedzi. 
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Ad. 13 

Pani Karolina Makurat - Sołtys Sołectwa Łebunia również  zgłosiła problemy 
mieszkańców w związku z remontem drogi wojewódzkiej przebiegającej przez 
Łebunię. 

Pan Wójt wskazał, że należy się  cieszyć, iż  została wykonana nowa 
nawierzchnia i chodniki w Łebuni, bez obciążania budżetu Gminy Cewice. 

Radny M. Grybisz podziękował  za realizację  krótkiego odcinka pobocza. 

Ad. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXIX sesji Przewodniczący Rady 
Pan Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie, a następnie zamknął  
obrady o godz. 1400. 

Protokół  sporządziła: 
Dnia 20.09.2021 r. 

PRZE\2 CZĄCY RADY 

Wies el1er 
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